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Eκδήλωση Για Την Ασθένεια 

Του Πλατάνου Στην Αρίστη 

Ζαγορίου 

 

 

 

 

 
Την Πέμπτη 9 του Μάη θα πραγματοποιηθεί στην Αρίστη Ζαγορίου εκδήλωση με θέμα 

"Τα πλατάνια μας και η ασθένεια του μεταχρωματικού έκλους .Προκλήσεις και 

αντιμετώπιση . 

 

Πηγή:    epirus-tv-news.gr 

 

Εκδόθηκαν τα αποτελέσματα 

για τις άδειες πλανόδιου 

εμπορίου 

 

 

 

Ανακοινώθηκε η απόφαση οριστικών αποτελεσμάτων των αιτήσεων για τους 

συμμετέχοντες στην επαναπροκήρυξη 170/17-01-2024 για την χορήγηση πενήντα 

οχτώ (58) νέων αδειών υπαίθριου πλανόδιου εμπορίου με το αντίστοιχο δικαίωμα 

δραστηριοποίησης στην Περιφέρεια Ηπείρου σε παραγωγούς πωλητές και εννέα (9) 

δικαιωμάτων δραστηριοποίησης στην Περιφέρεια Ηπείρου σε υφιστάμενους κατόχους 

άδειας παραγωγού πωλητή υπαίθριου πλανόδιου εμπορίου άλλων Περιφερειών. 

 

Περισσότερα:    epiruspost.gr 

 

 

 

 

 

 

https://www.epirus-tv-news.gr/2024/04/e_25.html
https://www.epiruspost.gr/ekdothikan-ta-apotelesmata-gia-tis-ade/


Αυγενάκης : Θα Μπει Τάξη 

Στον ΟΠΕΚΕΠΕ - Στόχος Η 

Καταβολή Ενισχύσεων 700 

Εκατ. Ευρώ Πριν Από Το 

Πάσχα 

 

 

 

 
Ο νέος κανονισμός του ΕΛΓΑ θα καλύπτει τις ανησυχίες και την ανασφάλεια των 

αγροτών 

«Το ΥΠΑΑΤ καταβάλει μεγάλη προσπάθεια ώστε να καταβληθούν πριν το Πάσχα 

ενισχύσεις ύψους άνω των 700 εκατ. ευρώ προς τους αγρότες από τον ΟΠΕΚΕΠΕ, ενώ 

ταυτόχρονα συνεχίζεται η εκκαθάριση των ΑΦΜ αγροτών που χωρίς έλεγχο 

κρατούνταν δεσμευμένα για πολλά χρόνια με συνέπεια να μην λαμβάνουν ενισχύσεις 

που δικαιούνταν». 

Αυτό τόνισε ο Υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, Λευτέρης Αυγενάκης, 

απαντώντας σε ερωτήσεις των δημοσιογράφων στο περιθώριο του 10ου Πανελλήνιου 

Συνεδρίου της GΑΙΑ ΕΠΙΧΕΙΡΕΙΝ, για την ανάπτυξη της Ελληνικής γεωργίας, που 

πραγματοποιείται σήμερα στην Καλαμάτα. 

Περισσότερα:    epirus-tv-news.gr 

 

Ιωάννινα: Φύτευση Αρωματικών-

Φαρμακευτικών Φυτών Από Μέλη Του 

ΚΕΘΕΑ 

 

 

 

 

 

 

 

 
Στο πλαίσιο υλοποίησης του ολοκληρωμένου προγράμματος κατάρτισης «Αρωματικά-

Φαρμακευτικά Φυτά», τα μέλη της Ανοιχτής Θεραπευτικής Κοινότητας του ΚΕΘΕΑ 

ΗΠΕΙΡΟΣ προχώρησαν στη φύτευση αρωματικών-φαρμακευτικών φυτών στον 

προαύλιο χώρο του ΚΕΠΑΒΙ. Η φύτευση αφορούσε το πρακτικό σκέλος της 

κατάρτισης και στόχευε στην εξοικείωση των συμμετεχόντων με την διαδικασία, την 

εκπαίδευσή τους και τον καλλωπισμό του χώρου. Την διαδικασία υποστήριξαν μέλη 

του Κέντρου Οικογενειακής Υποστήριξης του ΚΕΘΕΑ ΗΠΕΙΡΟΣ. 

Περισσότερα:    epirus-tv-news.gr 

 

 

 

https://www.epirus-tv-news.gr/2024/04/700_26.html
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/04/blog-post_414.html


Τέχνη από σκουπίδια στο 

Γυμνάσιο Λογγάδων 

 

 

 

 

 

 

 

Με αφορμή την παγκόσμια ημέρα Γης το Γυμνάσιο Λογγάδων δημιούργησε έργα 

τέχνης από τα απορρίμματα του σχολείου. «Ο πλανήτης εναντίον των πλαστικών» είναι 

το σύνθημα της φετινής επετείου, ένα μήνυμα με πολλούς αποδέκτες. 

Σήμερα οι κίνδυνοι για το φυσικό περιβάλλον και τη δημόσια υγεία από τα πλαστικά 

και τα μικροπλαστικά είναι πιο απειλητικοί παρά ποτέ. Σε πρόσφατη επίσκεψή μας στο 

Μουσείο Φυσικής Ιστορίας Γουλανδρή ενημερωθήκαμε ότι η ποσότητα πλαστικού που 

καταλήγει στον ανθρώπινο οργανισμό εβδομαδιαίως είναι όσο το μέγεθος μιας 

τραπεζικής κάρτας. Επίσης παρατηρούμε ένα συνεχώς αυξανόμενο ποσοστό θανάτων 

στα ζώα, τα οποία είτε παγιδεύονται σε πλαστικές συσκευασίες ή τρέφονται με 

επιβλαβή κομμάτια πλαστικού. 

Περισσότερα:    epiruspost.gr 

Σχέδιο Διαχείρισης για το 

Ζαγόρι της Unesco- Τι 

προβλέπει η 

Προγραμματική για τη 

διοικητική δομή 

 

 

 

 

Στην υπογραφή προγραμματικής σύμβασης προχωρούν το Υπουργείο Πολιτισμού, η 

Περιφέρεια Ηπείρου και ο Δήμος Ζαγορίου με σκοπό την υλοποίηση του σχεδίου 

διαχείρισης που είναι απόρροια της  ένταξης της περιοχής στον κατάλογο παγκόσμιας 

κληρονομιάς της Unesco. 

Η προγραμματική σύμβαση εγκρίθηκε ήδη από το Δημοτικό Συμβούλιο Ζαγορίου και 

την Μεγάλη Τρίτη τίθεται προς συζήτηση και έγκριση στην Περιφερειακή Επιτροπή 

της Περιφέρειας Ηπείρου. 

Ο αρχικός της προϋπολογισμός ανέρχεται στις 300 χιλιάδες και ο χρόνος που καλύπτει 

είναι τρία έτη. 

Αντικείμενο της Προγραμματικής Σύμβασης είναι η δημιουργία και λειτουργία ενός 

μηχανισμού – διοικητικής δομής για την εφαρμογή της απόφασης της Επιτροπής 

Παγκόσμιας Κληρονομιάς και την υλοποίηση συγκεκριμένων δράσεων προς αυτήν την 

κατεύθυνση, καθώς και για την εφαρμογή των προβλεπόμενων στο Σχέδιο Διαχείρισης 

του Πολιτιστικού Τοπίου του Ζαγορίου. 

Μεταξύ άλλων η σύμβαση αφορά: 

Περισσότερα:    epiruspost.gr 

 

https://www.epiruspost.gr/techni-apo-skoypidia-sto-gymnasio-logg/
https://www.epiruspost.gr/schedio-diacheirisis-gia-to-zagori-tis-unesco/


Όχι και από την Πρέβεζα 

στο υδροηλεκτρικό Αγίου 

Γεωργίου 

 

 

 

 

 

 

 

Αρνητικά γνωμοδότησε το Δημοτικό Συμβούλιο Πρέβεζας επί της Μελέτης 

Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων για την κατασκευή υδροηλεκτρικού έργου στην Τοπική 

Κοινότητα Αγίου Γεωργίου. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο έκρινε ότι η κατασκευή του προτεινόμενου υδροηλεκτρικού 

έργου θα επιφέρει σημαντική επίδραση στο μηχανισμό λειτουργίας της πηγής Αγίου 

Γεωργίου. 

Η διάνοιξη της τάφρου για την κατασκευή του καναλιού προσαγωγής και η χρήση 

εκρηκτικών είναι μια ισχυρή παρέμβαση και η οποία επιδρά στους αγωγούς 

τροφοδοσίας της πηγής με απρόβλεπτες και ανεπανόρθωτες εξελίξεις. 

Περισσότερα:    epiruspost.gr 

 

Αβέβαιο το μέλλον για 

τον αγωγό East Med 

 

 

 

 

 

 

 

 

Το χρονοδιάγραμμα για έναν προτεινόμενο αγωγό που θα συνδέει τα αποθέματα 

φυσικού αερίου της Ανατολικής Μεσογείου με την Ελλάδα μέσω της Κύπρου και της 

Κρήτης παραμένει αβέβαιο, καθώς οι ενδιαφερόμενοι φορείς εξετάζουν την 

οικονομική σκοπιμότητά του, δήλωσαν εκπρόσωποι από την Κύπρο και το Φόρουμ 

Φυσικού Αερίου της Ανατολικής Μεσογείου (EMGF) στο Reuters την Παρασκευή. 

«Δεν υπάρχει συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα αυτή τη στιγμή», δήλωσε στο Reuters ο 

Γιώργος Παπαναστασίου, υπουργός Ενέργειας της Κύπρου, ερωτηθείς σχετικά με την 

τελική επενδυτική απόφαση (FID) για το λεγόμενο έργο EastMed. 

Περισσότερα:    epiruspost.gr 

 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/ochi-kai-apo-tin-preveza-sto-ydroilektr/
https://www.epiruspost.gr/avevaio-to-mellon-gia-ton-agogo-east-med/


«Καυτός» Ιούλιος για τις 

δημοτικές επιχειρήσεις 

ύδρευσης κι αποχέτευσης 

 

 

 

 

 

 

Η κυβέρνηση κρατούσε επτασφράγιστο μυστικό το σχέδιο νόμου για τη συγχώνευση 

των ΔΕΥΑ, των Συνδέσμων και των υπηρεσιών ύδρευσης των δήμων.. Βέβαια οι 

βασικές αρχές είχαν παρουσιαστεί από τον Υπουργό Περιβάλλοντος Θεόδωρο 

Σκυλακάκη στην ΚΕΔΕ.. Τελικά όμως ουδέν κρυπτό.. 

Το προσχέδιο νόμου κυκλοφορεί από χέρι σε χέρι και στην συνεδρίαση της ΠΕΔ 

Ηπείρου, ο Πρόεδρος της ΔΕΥΑΙ Γιώργος Παπαδιώτης ήταν αυτός που το είχε ανά 

χείρας και παρουσίασε τα σημεία που αφορούν στην περιοχή. 

Η πρόταση είναι να δημιουργηθεί μία Δημοτική Επιχείρηση Ύδρευσης Αποχέτευσης 

για όλη την Ήπειρο –μείζονα- αποκαλείται στο σχέδιο νόμου η οποία θα 

συμπεριλαμβάνει τις ΔΕΥΑ που λειτουργούν σήμερα ανά Δήμο, τις υπηρεσίες 

ύδρευσης αλλά και τους Συνδέσμους Ύδρευσης. 

Περισσότερα:    epiruspost.gr 

 

Μπαράζ ελέγχων στην 

αγορά ενόψει Πάσχα 

 

 

 

 

 

 

 

 

Με γρήγορους ρυθμούς συνεχίζονται από τα μικτά κλιμάκια οι έλεγχοι στα σημεία 

εισόδου της χώρας ενόψει της εορταστικής περιόδου του Πάσχα. 

Από την αρχή του 2024 ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων Λευτέρης 

Αυγενάκης είχε δώσει εντολή να ενταθούν οι έλεγχοι για να προστατευθούν τόσο οι 

καταναλωτές όσο και τα εγχώρια αγροδιατροφικά προϊόντα από τη «μάστιγα» των 

«ελληνοποιήσεων». Η αρχή έγινε με ελέγχους στα γαλακτοκομικά, τα 

οπωροκηπευτικά, το ελαιόλαδο, το μέλι αλλά και ΠΟΠ προϊόντα, ενώ το τελευταίο 

διάστημα πραγματοποιούνται σε κρέας και αυγά. 

Περισσότερα:    epiruspost.gr 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/kaytos-ioylios-gia-tis-dimotikes-ep/
https://www.epiruspost.gr/mparaz-elegchon-stin-agora-enopsei-pasch/


Προσοχή – Έως την 30η Απριλίου, 

καθώς και καθ’ όλη τη διάρκεια της 

αντιπυρικής περιόδου τα οικόπεδα 

να είναι καθαρά 

 

 

 

Ανακοίνωση για τον καθαρισμό ιδιωτικών οικοπέδων ενόψει και της αντιπυρικής 

περιόδου. 

Το Τμήμα Πολιτικής Προστασίας του Δήμου Πρέβεζας ενημερώνει ότι σύμφωνα με 

τον Ν.5037/2023, (άρθρο 266) προς αποτροπή του κινδύνου πρόκλησης πυρκαγιάς 

καλούνται οι ιδιοκτήτες, μισθωτές και υπομισθωτές, νομείς, επικαρπωτές οικοπεδικών 

και λοιπών ακάλυπτων χώρων σε περιοχές που βρίσκονται εντός οικισμών και εντός 

ορίων οικισμών χωρίς εγκεκριμένο ρυμοτομικό σχέδιο και εντός ακτίνας 100μ. από τα 

όρια αυτών αλλά και επί εκτός σχεδίου γηπέδων με κτίσμα, υποχρεούνται έως την 30ή 

Απριλίου, καθώς και καθ’ όλη τη διάρκεια της αντιπυρικής περιόδου, να μεριμνούν για 

τον καθαρισμό αυτών, την συντήρηση καθόλη τη διάρκεια της αντιπυρικής περιόδου 

καθώς και για την συλλογή και ασφαλή απομάκρυνση όλων των υπολειμμάτων 

καθαρισμού για την αποτροπή κινδύνου πρόκλησης πυρκαγιάς ή ταχείας επέκτασής 

της. 

Πηγή:    epirusgate.gr 

Πολύ βαριές καμπάνες για 

ακαθάριστα οικόπεδα 

 

 

 

 

 

 

Ανοίγει άμεσα η πλατφόρμα η οποία θα καταγράφει και θα παρακολουθεί τους 

ακάλυπτους χώρους που αποτελούν εστίες κινδύνου για την εκδήλωση πυρκαγιών, ενώ 

προβλέπονται υψηλά πρόστιμα για τα ακαθάριστα οικόπεδα. 

Ειδικότερα, η ψηφιακή πλατφόρμα θα εποπτεύει και θα παρακολουθεί τα προληπτικά 

μέτρα για την πυροπροστασία σε οικόπεδα και άλλους ακάλυπτους χώρους, σύμφωνα 

με δημοσίευμα της Real News. 

Οι ιδιοκτήτες οικοπέδων είναι υποχρεωμένοι να τα καθαρίζουν από 1η έως την 30η 

Απριλίου κάθε έτους, καθώς και να τα διατηρούν σε καθαρή κατάσταση καθ’ όλη τη 

διάρκεια της αντιπυρικής περιόδου. 

Επίσης, έχουν την υποχρέωση να εισάγουν στη συγκεκριμένη ψηφιακή πλατφόρμα 

δήλωση καθαρισμού για κάθε οικόπεδο ή ακάλυπτο χώρο, η οποία επέχει θέση 

υπεύθυνης δήλωσης. 

Ως εκ τούτου, οι δήμοι θα ελέγχουν μέσω της πλατφόρμας αν έχει υποβληθεί η δήλωση 

και αν όντως έχουν πραγματοποιηθεί οι εργασίες. 

Περισσότερα:    epiruspress.com 

 

 

https://epirusgate.gr/prosochi-eos-tin-30i-apriliou-kathos-kai-kath-oli-ti-diarkeia-tis-antipyrikis-periodou-ta-oikopeda-na-einai-kathara/
https://epiruspress.com/poly-varies-kampanes-gia-akatharista-oikopeda/


Συγκρότηση Επιτροπής 

Παρακολούθησης Και 

Διαχείρισης Αδέσποτων 

Ζώων Του Δήμου 

Σουλίου 

 

 

Ο Δήμαρχος Σουλίου αποφασίζει τη συγκρότηση πενταμελούς επιτροπής 

παρακολούθησης και διαχείρισης αδέσποτων ζώων συντροφιάς Δήμου Σουλίου 

αποτελούμενη από τους: 

1. Ως Πρόεδρο της Επιτροπής, τον κ. Αναστασίου Αναστάσιο, εντεταλμένο Δημοτικό 

Σύμβουλο, υπεύθυνο για την εποπτεία και το συντονισμό των φιλοζωικών δράσεων 

καθώς και την εποπτεία και το συντονισμό των δράσεων που αφορούν τα αδέσποτα 

του Δήμου Σουλίου (όπως ορίστηκε με την υπ. αρ. 123/2024 απ. Δημάρχου ΑΔΑ: 

9Ν0ΙΩ1Α-Χ54). 

2. Ως μέλος της Επιτροπής τον κ. Ντόκο Σπυρίδωνα, πιστοποιημένο εκπαιδευτή 

σκύλων. 

3. Ως μέλος της Επιτροπής τον κ. Χόβολο Θεόδωρο, ιδιώτη Κτηνίατρο και μέλος του 

Πανελλήνιου Κτηνιατρικού Συλλόγου, ο οποίος δραστηριοποιείται στο Δήμο Σουλίου. 

4. Ως μέλος της Επιτροπής την κ. Μπρέστα Σπυριδούλα, Πρόεδρο-εκπρόσωπο του 

Φιλοζωικού Σωματείου «Φιλοζωική Δράση Εθελοντών Ν. Θεσπρωτίας». 

5. Ως μέλος της Επιτροπής την κα. Γκόγκου Ελένη, εκπρόσωπο του Φιλοζωικού 

Σωματείου «Άργος Κιβωτός Ν. Θεσπρωτίας». 

 Από την έναρξη ισχύος της παρούσης καταργείται κάθε προηγούμενη απόφαση που 

ρυθμίζει τα οριζόμενα σε αυτήν θέματα. 

Πηγή:    diavouleusi.gr 

 

Συνεδρίαση Υποεπιτροπής 

Ορεινών Περιοχών 

 

 

 

 

 

 

 

Συνεδρίασε σήμερα για πρώτη φορά στην Αίθουσα Γερουσίας της Βουλής, παρουσία 

του Προέδρου της Βουλής κ.Τασούλα η Υποεπιτροπή Ορεινών Περιοχών της Ειδικής 

Μόνιμης Επιτροπής Περιφερειών με Θέμα συζήτησης “Πολιτικές για την αναγέννηση 

των ορεινών περιοχών “. 

Περισσότερα:    ixotisartas.gr 

 

 

 

 

 

https://diavouleusi.gr/2024/04/26/%cf%83%cf%85%ce%b3%ce%ba%cf%81%cf%8c%cf%84%ce%b7%cf%83%ce%b7-%ce%b5%cf%80%ce%b9%cf%84%cf%81%ce%bf%cf%80%ce%ae%cf%82-%cf%80%ce%b1%cf%81%ce%b1%ce%ba%ce%bf%ce%bb%ce%bf%cf%8d%ce%b8%ce%b7%cf%83%ce%b7%cf%82/
https://ixotisartas.gr/%cf%83%cf%85%ce%bd%ce%b5%ce%b4%cf%81%ce%af%ce%b1%cf%83%ce%b7-%cf%85%cf%80%ce%bf%ce%b5%cf%80%ce%b9%cf%84%cf%81%ce%bf%cf%80%ce%ae%cf%82-%ce%bf%cf%81%ce%b5%ce%b9%ce%bd%cf%8e%ce%bd-%cf%80%ce%b5%cf%81/


Ο ΥπΑΑΤ, Λευτέρης 

Αυγενάκης στο 10ο Συνέδριο 

της GAIA ΕΠΙΧΕΙΡΕΙΝ 

 

 

 

 

 

 

«Στόχος μας ο δομικός μετασχηματισμός του αγροδιατροφικού κλάδου και η 

στροφή σε ένα νέο παραγωγικό μοντέλο που θα πρωταγωνιστούν η γνώση, οι νέες 

τεχνολογίες, η βιωσιμότητα, η ανταγωνιστικότητα και η εξωστρέφεια» 

Τον κώδωνα του κινδύνου ότι όπως με την κλιματική κρίση, πολύ σύντομα ο κόσμος 

θα βρεθεί αντιμέτωπος με δύσκολα διλήμματα και καταστάσεις αναφορικά με την 

επισιτιστική ασφάλεια, έκρουσε ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

Λευτέρης Αυγενάκης, σε ομιλία του στο 10ο συνέδριο του «GAIA Επιχειρείν» που 

έγινε στην Καλαμάτα, με θέμα «Ποια ΚΑΠ θέλουμε σε Ελλάδα και ΕΕ- Τα μεγάλα 

αγροτικά ζητήματα του παρόντος και του μέλλοντος». 

Περισσότερα:    maxitisartas.gr 

 

Σημεία ομιλίας της Όλγας 

Γεροβασίλη στο 10ο 

Πανελλήνιο Συνέδριο της 

«GAIA ΕΠΙΧΕΙΡΕΙΝ» 

 

 

 

 

 

«Για εμάς, στον ΣΥΡΙΖΑ–Προοδευτική Συμμαχία, η θέση του πρωτογενούς τομέα 

είναι εξέχουσα σε ένα νέο, βιώσιμο και κλιματικά ουδέτερο παραγωγικό μοντέλο» 

Στο 10ο Πανελλήνιο Συνέδριο για την Ανάπτυξη της Ελληνικής Γεωργίας της "GAIA 

ΕΠΙΧΕΙΡΕΙΝ" στην Καλαμάτα με θέμα: "Ποια ΚΑΠ θέλουμε σε Ελλάδα και 

Ευρωπαϊκή Ένωση; Τα μεγάλα αγροτικά ζητήματα του παρόντος και του μέλλοντος" 

βρέθηκε και απηύθυνε ομιλία η Δ' Αντιπρόεδρος της ΒτΕ και βουλευτής Άρτας του 

ΣΥΡΙΖΑ – Προοδευτική Συμμαχία, Όλγα Γεροβασίλη. 

Περισσότερα:    maxitisartas.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=1&id=31502
https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=2&id=31510


Αυξάνονται οι Ανανεώσιμες Πηγές 

Ενέργειας, καλπάζει η τιμή του 

ρεύματος! Γιατί; 

 

 

 

 

 

Σε πλήρη λειτουργία τέθηκε μεγάλο φωτοβολταϊκό πάρκο 105 MW στην Κοζάνη, με 

την υποστήριξη της Pro Credit Bank. 

Το έργο αποτελείται από 186 μεμονωμένα ηλιακά πάρκα 0,5 ΜW έως 1 ΜW έκαστο. 

Καταλαμβάνει έκταση 4.500 στρεμμάτων και εκτείνεται σε χορτολιβαδικές εκτάσεις 

στις κοινότητες, Μαυροδενδρίου, Καλαμιάς και Κοίλων Κοζάνης. 

Οι κάτοικοι της περιοχής αντέδρασαν έντονα στην δημιουργία του φωτοβολταϊκού 

πάρκου και η συγκέντρωση διαμαρτυρίας που οργάνωσαν κατέληξε σε συλλήψεις από 

την αστυνομία. 

Υποστήριξαν ότι «η μετατροπή των βοσκοτόπων σε περιφραγμένες εκτάσεις 

φωτοβολταϊκών πάνελ θα εξαφανίσει την εναπομένουσα κτηνοτροφική 

δραστηριότητα». 

Παρ' όλα αυτά, το συγκεκριμένο μεγάλο αλλά και πολλά άλλα έργα έγιναν. 

Εκείνο όμως που συμβαίνει είναι ότι όχι μόνο δεν μειώνεται η τιμή του ρεύματος αλλά 

καλπάζει, γεμίζοντας τα ταμεία των μεγαλοεπιχειρηματιών! 

ΓΙΑΤΙ; 

Βασίλης Ζιώβας 

Πηγή:    maxitisartas.gr 

Ο Δήμος Βόρειας Κέρκυρας 

ταξίδεψε στη Νέα Υόρκη για το 

GRis Festival 

 

 

 

 

 

Στην ημερίδα GRis FESTIVAL που διοργανώθηκε στη Νέα Υόρκη για τη διαχείριση 

Αποβλήτων και Κυκλικής Οικονομίας συμμετείχε ο Δήμος Βόρειας Κέρκυρας. 

Όπως αναφέρει ο Δήμος: 

Στην συνάντηση, που στόχο είχε την επικοινωνία και προβολή καινοτόμων 

τεχνολογιών και λύσεων στη διαχείριση αποβλήτων από Έλληνες Επιστήμονες και 

Ακαδημαϊκούς και εκπροσώπους Τοπικής Αυτοδιοίκησης, ώστε να ενισχυθεί επιπλέον 

και σε ισχυρότερη βάση η δράση των Ελλήνων επιστημόνων, εκπαιδευτικών 

ιδρυμάτων, ακαδημαϊκών και φορέων στην Αμερική και παγκοσμίως, το Δήμο Βόρειας 

Κέρκυρας εκπροσώπησαν η αντιδήμαρχος Κυκλικής Οικονομίας Σπυριδούλα 

Κόκκαλη και ο πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου Βόρειας Κέρκυρας Παναγιώτης 

Παπαδάτος. 

Περισσότερα:    corfupress.com 

 

https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=2&id=31508
https://www.corfupress.com/2024/%ce%b5%ce%b9%ce%b4%ce%b7%cf%83%ce%b5%ce%b9%cf%83/%cf%80%ce%bf%ce%bb%ce%b9%cf%84%ce%b9%ce%ba%ce%b7/local/%ce%bf-%ce%b4%ce%ae%ce%bc%ce%bf%cf%82-%ce%b2%cf%8c%cf%81%ce%b5%ce%b9%ce%b1%cf%82-%ce%ba%ce%ad%cf%81%ce%ba%cf%85%cf%81%ce%b1%cf%82-%cf%84%ce%b1%ce%be%ce%af%ce%b4%ce%b5%cf%88%ce%b5-%cf%83%cf%84%ce%b7/


Γκίκας: Σημαντικότατες 

ρυθμίσεις για την προστασία 

των δασών μας και για τα 

αυθαίρετα 

 

 

 

 

 

Ομιλία στη Βουλή επί του νομοσχεδίου του Υπουργείου Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

με τίτλο: «Ρυθμίσεις για την αντιμετώπιση των πολυεπίπεδων επιπτώσεων της 

κλιματικής αλλαγής στους τομείς: α) της διαχείρισης υδάτων, β) της διαχείρισης και 

προστασίας των δασών, γ) της αστικής ανθεκτικότητας και πολιτικής, δ) της 

καταπολέμησης της αυθαίρετης δόμησης, ε) της ενεργειακής ασφάλειας» 

πραγματοποίησε ο Βουλευτής Κέρκυρας της Νέας Δημοκρατίας, Στέφανος Γκίκας. 

 

Περισσότερα:    corfupress.com 

 

 

Κόκκαλης: Ψηφίζουμε για 

τον Άνθρωπο, το 

Περιβάλλον, τον Πολιτισμό, 

ψηφίζουμε για τον ΚΟΣΜΟ 

 

 

 
Σε Συνέντευξη Τύπου στο ξενοδοχείο «Αμαλία», ο Πέτρος Κόκκαλης παρουσίασε την 

Εθνική Πράσινη Συμφωνία, την πολιτική πρόταση του κόμματος ΚΟΣΜΟΣ για τις 

Ευρωπαϊκές Εκλογές της 9ης Ιουνίου. Τον κ. Κόκκαλη πλαισίωσαν εκπρόσωποι του 

κόμματος «Πράσινοι-Οικολογία» και του «Βολτ Ελλάδας» που συμμετέχουν στο 

ευρωψηφοδέλτιο του ΚΟΣΜΟΥ, καθώς και οι υποψήφιοι ευρωβουλευτές. 

Ο Πέτρος Κόκκαλης συνόψισε το μήνυμα του ΚΟΣΜΟΥ ενόψει των ευρωεκλογών: 

«Το μήνυμα του Κόσμου, του κόμματός μας, για τις Ευρωπαϊκές Εκλογές είναι πολύ 

απλό και συνάμα μεστό: Στις 9 Ιούνη ψηφίζουμε για το κλίμα. Ψηφίζουμε για τον 

Άνθρωπο, το Περιβάλλον, τον Πολιτισμό. Ψηφίζουμε για τον ΚΟΣΜΟ». 

 

Περισσότερα:    corfupress.com 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.corfupress.com/2024/%ce%ba%cf%8d%cf%81%ce%b9%ce%b1/%ce%ba%cf%85%cf%81%ce%b9%ce%b1-%ce%b8%ce%b5%ce%bc%ce%b1%cf%84%ce%b1/%ce%b3%ce%ba%ce%af%ce%ba%ce%b1%cf%82-%cf%83%ce%b7%ce%bc%ce%b1%ce%bd%cf%84%ce%b9%ce%ba%cf%8c%cf%84%ce%b1%cf%84%ce%b5%cf%82-%cf%81%cf%85%ce%b8%ce%bc%ce%af%cf%83%ce%b5%ce%b9%cf%82-%ce%b3%ce%b9%ce%b1/
https://www.corfupress.com/2024/%ce%b5%ce%b9%ce%b4%ce%b7%cf%83%ce%b5%ce%b9%cf%83/%ce%b5%ce%bb%ce%bb%ce%b1%ce%b4%ce%b1-%ce%ba%ce%bf%cf%83%ce%bc%ce%bf%cf%83/greece/%ce%ba%cf%8c%ce%ba%ce%ba%ce%b1%ce%bb%ce%b7%cf%82-%cf%88%ce%b7%cf%86%ce%af%ce%b6%ce%bf%cf%85%ce%bc%ce%b5-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%bf%ce%bd-%ce%ac%ce%bd%ce%b8%cf%81%cf%89%cf%80%ce%bf-%cf%84%ce%bf/


Απαγόρευση της αλιείας 

στα ποτάμια και τα 

υδάτινα οικοσυστήματα 

της Ηπείρου 

 

 

 

 

 
Με απόφαση που εξέδωσε η Περιφέρεια Ηπείρου απαγορεύεται το ψάρεμα όλων των 

ιχθύων εκτός της πέστροφας, σε όλα τα ποτάμια και τους παραπόταμους της Ηπείρου 

καθώς και στα υδάτινα οικοσυστήματα εσωτερικών υδάτων. 

Η απαγόρευση ξεκινά από την 1η Μαίου και θα ισχύσει ως τις 31 του ίδιου μήνα. 

Ειδικά για την Τεχνητή Λίμνη Πηγών Αώου (λόγω των χαμηλότερων θερμοκρασιών 

που επικρατούν και επηρεάζουν την αναπαραγωγική περίοδο των ιχθύων), 

απαγορεύεται η  αλιεία των ιχθύων και όλων των υδρόβιων οργανισμών, με κάθε 

αλιευτικό μέσο και εργαλείο από 15 Μαΐου έως 15 Ιουνίου 2024. 

Η απαγόρευση αποσκοπεί στην προστασία της αναπαραγωγής των ιχθύων και των 

υπόλοιπων υδρόβιων οργανισμών. 

Για τους παραβάτες  προβλέπεται πρόστιμο, αφαίρεση της άδειας αλιείας και 

κατάσχεση των αλιευτικών εργαλείων. 

Πηγή:    epiruspost.gr 

 

«MyCoast»: Σε λειτουργία η 

εφαρμογή για τις παρανομίες 

στις παραλίες 

 

 

 

 

 
Έτοιμη προς χρήση από τους πολίτες είναι η νέα ψηφιακή εφαρμογή για τις παραλίες, 

την οποία παρουσίασαν από κοινού οι συναρμόδιοι υπουργοί Ψηφιακής 

Διακυβέρνησης και Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών. 

Οι κ. Δημήτρης Παπαστεργίου και Κωστής Χατζηδάκης τόνισαν ότι η συγκεκριμένη 

εφαρμογή θα είναι η συνέχεια του «κινήματος της πετσέτας» και οι πολίτες θα μπορούν 

μέσα από αυτήν να υποβάλουν καταγγελίες για αυθαίρετη κατάληψη αιγιαλού ή για 

υπέρβαση της παραχώρησης. 

Όπως σημείωσαν, οι πολίτες μπορούν να κατεβάσουν ήδη την εφαρμογή «MyCoast» 

από το App Store, ενώ μέχρι το βράδυ θα είναι διαθέσιμη και στο Google Play. 

Περισσότερα:    epiruspost.gr 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/apagoreysi-tis-alieias-sta-potamia-ka/
https://www.epiruspost.gr/mycoast-se-leitoyrgia-i-efarmogi-gia-tis-p/


Φτερωτοί ....Επισκέπτες Στο Πωγώνι ! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Με μεγάλη χαρά υποδέχτηκε και φέτος ο Δήμος Πωγωνίου τους λευκούς πελαργούς 

πελαργοί (Ciconia ciconia) που επιλέγουν τα χωριά της περιοχής για να περάσουν τους 

καλοκαιρινούς μήνες. 

Σήμερα, από συνεργείο του ΔΕΔΔΗΕ, τοποθετήθηκαν πέντε (5) νέες φωλιές κι άλλες 

τόσες θα τοποθετηθούν αύριο, αυξάνοντας σημαντικά τον αριθμό τους στην περιοχή. 

Συγκεκριμένα τοποθετήθηκαν 2 φωλιές στο Κεφαλόβρυσο, 2 στα Άνω Ραβένια και 1 

στο Καλπάκι ενώ οι υπόλοιπες 5 θα τοποθετηθούν στον Παρακάλαμο, το γνωστό 

«πελαργοχώρι» του Δήμου Πωγωνίου. 

«Η υποδοχή των πελαργών είναι μέρα γιορτής για το Δήμο Πωγωνίου και καταβάλουμε 

κάθε δυνατή προσπάθεια να κάνουμε ευχάριστη κι εύκολη τη διαμονή τους» σημείωσε 

ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος κ. Θανάσης Φωτίου. 

Πηγή:    epirus-tv-news.gr 

Οι Ορειβατικοί Σύλλογοι Β.Δ. 

Ελλάδος Εναντίον Της 

Ανεξέλεγκτης Τοποθέτησης 

Ανεμογεννητριών Και Της 

Δημιουργίας Υδροηλεκτρικών 

Έργων Στα Βουνά 

 

 

Οι ορειβάτες, οι χιονοδρόμοι, οι δρομείς, οι ποδηλατοδρόμοι, οι φυσιολάτρες της 

Ηπείρου και Κέρκυρας εκφράζουμε την έντονη αντίθεσή μας στην αλόγιστη 

χωροθέτηση των ΒΑΠΕ - Βιομηχανικών Ανανεώσιμων Πηγών Ενέργειας στα βουνά, 

στους καταρράκτες και τα ποτάμια της χώρας μας. Και τούτο διότι δυστυχώς δεν 

πρόκειται για λίγα αναπτυξιακά έργα αφού σήμερα τα αδειοδοτημένα σχετικά έργα 

στην Ήπειρο ανέρχονται σε 284: 87 αιολικά πάρκα, 129 μικρά υδροηλεκτρικά έργα και 

68 φωτοβολταϊκά πάρκα. Ειδικότερα, στην Λάκκα Σουλίου σχεδιάζεται να 

εγκατασταθούν 16 αιολικά πάρκα, αριθμός υπέρογκος για την έκταση της περιοχής. 

Στον Δήμο βορείων Τζουμέρκων οι «επενδύσεις» επανήλθαν μετά από δύο χρόνια όταν 

είχε ακυρωθεί η αδειοδότηση του αιολικού πάρκου. Για δε τον ποταμό  Αώο 

συζητούνται 48 υδροηλεκτρικά παρότι έχει υπογραφεί διμερής συμφωνία με την 

Αλβανία για την προστασία του και την ελεύθερη ροή του. 

Περισσότερα:    epirus-tv-news.gr 

 

https://www.epirus-tv-news.gr/2024/04/blog-post_355.html
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/04/blog-post_894.html


«Παγώνουν» τα σχέδια για 

την ερευνητική γεώτρηση 

εντοπισμού φυσικού αερίου 

στα Ιωάννινα 

 

 

 

 

 

Στον πάγο μπαίνουν τα σχέδια για την γεώτρηση των Ιωαννίνων στο πλαίσιο της 

έρευνας για τον εντοπισμό κοιτασμάτων φυσικού αερίου ή υδρογονανθράκων. 

Τον περασμένο Νοέμβριο η Διεύθυνση Περιβαλλοντικής Αδειοδότησης του 

υπουργείου Περιβάλλοντος και Ενέργειας ενέκρινε με απόφαση της τους 

περιβαλλοντικούς όρους για την πρώτη μετά από δεκαετίες ερευνητική γεώτρηση 

υδρογονανθράκων στην Ελλάδα. 

Έτσι έδινε το πράσινο φως, μετά από εννέα ολόκληρα χρόνια από τότε που 

παραχωρήθηκε η το block «Ιωάννινα» να ανοίξει ο δρόμος για την πρώτη γεώτρηση. 

Όμως οι δικαστικές προσφυγές που ακολούθησαν, η γραφειοκρατία αλλά και οι 

κυβερνητικές παλινωδίες συνολικότερα για τις έρευνες υδρογονανθράκων οδηγούν σε 

πάγωμα την όλη διαδικασία. 

Περισσότερα:    epiruspost.gr 

 

Θανάσης Καββαδάς: “Ξεκίνησε το 

μεγαλύτερο έργο δασικών 

καθαρισμών που έγινε ποτέ στη 

Λευκάδα” 

 

 

Στους Τσουκαλάδες, όπου υλοποιείται το πρόγραμμα Antinero III, βρέθηκε το 

Σάββατο ο Βουλευτής Ν. Λευκάδας, Θανάσης Καββαδάς. 

Ο Βουλευτής παρακολούθησε τις εργασίες καθαρισμού του δάσους που είναι σε 

εξέλιξη με χρηματοδότηση 934.000 ευρώ από το Ταμείο Ανάκαμψης, ενώ 

ενημερώθηκε από τα συνεργεία για την πρόοδο και το χρονοδιάγραμμα του έργου. 

Επισημαίνεται ότι σε εξέλιξη είναι κι ο καθαρισμός του δάσους στον Κάλαμο, ενώ 

εργασίες θα γίνουν ακόμη στο Φρύνι, το Καλαμίτσι και τον Άγιο Πέτρο. 

Σχετικά με το θέμα ο Βουλευτής δήλωσε: 

Περισσότερα:    prevezanews.gr 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/pagonoyn-ta-schedia-gia-tin-ereyniti/
https://www.prevezanews.gr/allnews/ipiros/preveza/104637-thanasis-kavvadas-quot-xekinise-to-megalytero-ergo-dasikon-katharismon-poy-egine-pote-sti-leykada-quot/


Εξαιρετικά πετυχημένη η 

έκθεση τοπικών προϊόντων 

«Γεύσεις Άρτας» 

 

 

 

 

 
Κέρδισε τις εντυπώσεις η έκθεση τοπικών προϊόντων “Γεύσεις Άρτας” που 

διοργανώθηκε στα Ψαροπλιά Άρτας από την Περιφέρεια Ηπείρου. Τα δικά τους 

τυποποιημένα προϊόντα, που προέρχονται από προϊόντα του πρωτογενούς τομέα 

παραγωγής της Άρτας, παρουσίασαν ντόπιοι παραγωγοί και επιχειρηματίες. Τα 

περίπτερα της έκθεσης επισκέφτηκαν φορείς, πολίτες της Άρτας, αλλά και επισκέπτες 

από άλλες περιοχές. 

Περισσότερα:    maxitisartas.gr 

 

ΠΙΝ: Πρέπει να συνδέσουμε 

τον πρωτογενή τομέα με την 

τοπική αγορά. Θα 

στηρίξουμε με κάθε τρόπο 

τον αγροτικό κόσμο των 

νησιών μας» 

 

Τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου της Ένωσης Συνεταιρισμένων Αγροτών 

Κέρκυρας, Σωκράτη Τρύφωνα (Πρόεδρος Δ.Σ.), Απόστολο Θέμα (Αντιπρόεδρος), 

Ηλία Λάκουρα (Ταμίας) και τον Γενικό Δ/ντη της Ένωσης, Σταύρο Σταυρόπουλο, 

υποδέχθηκε στο γραφείο του ο Περιφερειάρχης Ιονίων Νήσων, Γιάννης Τρεπεκλής. 

Ο κος Τρεπεκλής άκουσε τις ανησυχίες και τους προβληματισμούς των εκπροσώπων 

του αγροτικού κόσμου της Κέρκυρας (το νησί αριθμεί περίπου 8.000 αγρότες), οι 

οποίοι επεσήμαναν στον Περιφερειάρχη ότι αποκλειστικός σκοπός τους είναι η 

βοήθεια των αγροτών και η ενίσχυση της παραγωγής τους. Στο πλαίσιο αυτό έχουν 

ξεκινήσει κύκλο επαφών με φορείς της Αυτοδιοίκησης και άλλους όπως το Ιόνιο 

Πανεπιστήμιο ζητώντας τη στήριξή τους. Έχει, εξάλλου, ήδη ενημερωθεί για τα θέματα 

που απασχολούν τον αγροτικό κόσμο και ο αρμόδιος Αντιπεριφερειάρχης, Κώστας 

Τσιριγώτης. 

Ο Περιφερειάρχης Ιονίων Νήσων τόνισε ότι η ΠΙΝ θα βρίσκεται στο πλευρό τους, 

καθώς αποτελεί προτεραιότητα η άμεση σύνδεση του πρωτογενούς τομέα με την 

τοπική αγορά. 

Ο κος Τρεπεκλής δεσμεύτηκε προς τα μέλη του Δ.Σ. της Ένωσης Συνεταιρισμένων 

Αγροτών Κέρκυρας ότι το προσεχές διάστημα θα συγκληθεί συνάντηση τεχνικού 

χαρακτήρα με πρωτοβουλία της Περιφέρειας Ιονίων Νήσων, προκειμένου να τεθούν 

επί τάπητος όλα τα θέματα που αφορούν στον πρωτογενή τομέα και στη συνέχεια να 

υπάρξει συνάντηση με τον αρμόδιο Υπουργό. 

Περισσότερα:    startmediacorfu.gr 

https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=1&id=31533
https://www.startmediacorfu.gr/pin-prepei-na-syndesoume-ton-protogeni-tomea-me-tin-topiki-agora-tha-stiriksoume-me-kathe-tropo-ton-agrotiko-kosmo-ton-nision-mas/


 

Πρόταση για εθελοντικό 

Πυροσβεστικό κλιμάκιο στα 

Διαπόντια Νησιά 

 

 

 

 

 
Οθωνοί, Ερείκουσσα και Μαθράκι αποτελούν σήμερα τα 3 υπέροχα ακριτικά νησιά – 

είσοδο στην ελληνική επικράτεια από την Αδριατική Θάλασσα τα οποία βρίσκονται 

εντός Ιονίου Πελάγους και πιο συγκεκριμένα βόρεια της νήσου Κέρκυρας. 

Περισσότερα:    startmediacorfu.gr 

 

Παγκόσμιο Γεωπάρκο 

UNESCO Βίκου-Αώου /Πώς 

Γιόρτασε Την Παγκόσμια 

Ημέρα Γης 

 

 

 

 
Το Παγκόσμιο Γεωπάρκο UNESCO Βίκου-Αώου γιορτάζει την Παγκόσμια Ημέρα Γης 

(22 Απριλίου) ! 

Το Γεωπάρκο Βίκου-Αώου τίμησε την Παγκόσμια Ημέρα Γης, που έχει καθιερωθεί να 

εορτάζεται κάθε χρόνο στις 22 Απριλίου, με μια ειδική εκπαιδευτική δράση στην 

καρδιά του Γεωπάρκου, στον ποταμό Βοϊδομάτη.  

Πιο συγκεκριμένα, στο πλαίσιο της εφαρμογής του εκπαιδευτικού υλικού για το 

Γεωπάρκο Βίκου-Αώου που δημιουργήθηκε από την Αναπτυξιακή Ηπείρου ΑΕ σε 

συνεργασία με το Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων, μαθητές δυο σχολείων είχαν την ευκαιρία, 

συνοδευόμενοι από εκπαιδευτικούς και από ειδικούς στις περιβαλλοντικές επιστήμες 

να γνωρίσουν τα μυστικά του. 

Περισσότερα:    epirus-tv-news.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.startmediacorfu.gr/protasi-gia-ethelontiko-pyrosvestiko-klimakio-sta-diapontia-nisia/
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/04/unesco.html


Καθαρισμός Οικοπέδων 

:Παράταση Μέχρι 31 Μάη 

 

 

 

 

 

 
Παρατάθηκε μέχρι 31 Μαΐου 2024 η προθεσμία υποβολής δήλωσης στο μητρώο 

καθαρισμού οικοπέδων & ακάλυπτων χώρων. 

Πρόστιμο 1.000 ευρώ σε όποιον δεν υποβάλει  δηλωση "εκλπήρωσης καθηκόντων". 

Περισσότερα:    epirus-tv-news.gr 

 

ΚΟΙΝΑ ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ: “Τα Δέντρα 

Της Πόλης Μας” Και Δέκα 

Προτάσεις Για Πιο Πολύ 

Πράσινο/60,6% Των Δρόμων Δεν 

Έχει Κανένα Δέντρο! 

 

 

 

 

 

 
Ολοκληρώνοντας τη δράση «Τα δέντρα της πόλης μας» τα ΚΟΙΝΑ ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ 

δίνουν στη δημοσιότητα την Έκθεση αποτελεσμάτων της, στην οποία, εκτός από την 

αναλυτική περιγραφή των ευρημάτων της έρευνας που πραγματοποιήθηκε σε 312 

δρόμους της πόλης μας, προτείνεται και δέσμη δέκα προτάσεων ώστε να διερευνηθούν 

οι δυνατότητες υλοποίησης τους. 

Η δράση του Συλλόγου κατέδειξε την ανάγκη για σχεδιασμό και υλοποίηση ενεργειών 

ενίσχυσης του αστικού πρασίνου στα Γιάννενα καθώς σύμφωνα με την έρευνα: 

60,6% των δρόμων δεν έχει κανένα δέντρο (189 δρόμοι συνολικού μήκους 37,9 χλμ) 

12,8% των δρόμων έχει από 1 έως 5 δέντρα (40 δρόμοι συνολικού μήκους 10,5 χλμ με 

συνολικά 126 δέντρα) 

26,6% των δρόμων έχει περισσότερα από 5 δέντρα (83 δρόμοι συνολικού μήκους 37,8 

χλμ με συνολικά 2.825 δέντρα). 

Περισσότερα:    epirus-tv-news.gr 

 

 

 

 

 

 

https://www.epirus-tv-news.gr/2024/05/31.html
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/04/blog-post_337.html


Εαρινή συζήτηση για την 

αιθαλομίχλη.. Και τον επόμενο 

χειμώνα τα ίδια! 

 

 

 

 

 
Μία συζήτηση που έπρεπε να είχε γίνει μερικούς μήνες πριν όταν το λεκανοπέδιο 

Ιωαννίνων δεν μπορούσε να αναπνεύσει από την αιθαλομίχλη πραγματοποιήθηκε 

τελικά στο Περιφερειακό Συμβούλιο σε εαρινούς ρυθμούς! 

Η συζήτηση έγινε στο πλαίσιο της ειδικής συνεδρίασης λογοδοσίας της Περιφερειακής 

Αρχής και το περιεχόμενο ήταν εξαιρετικά ενδιαφέρον. 

Σε αυτή ξεκαθάρισε το τοπίο σχετικά με Κοινή Υπουργική Απόφαση του 2014 που 

προβλέπει την επιδότηση ρεύματος σε μέρες που τα μικροσωματίδια είναι άνω των 

επιτρεπόμενων ορίων. 

Περισσότερα:    epiruspost.gr 

 

Αντιπυρικές προετοιμασίες και 

στον Δήμο Ζίτσας 

 

 

 

 

 
Πρακτικά ζητήματα που θα βοηθήσουν στην βελτίωση του επιχειρησιακού σχεδιασμού 

στη διάρκεια της αντιπυρικής περιόδου, καθώς και τα δεδομένα που δημιουργούνται 

από την εφαρμογή του νέου θεσμικού πλαισίου για την πολιτική προστασία, 

εξετάστηκαν στη διάρκεια της συνεδρίασης του Συντονιστικού Οργάνου Πολιτικής 

Προστασίας του Δήμου Ζίτσας. 

Στη συνεδρίαση, που πραγματοποιήθηκε στην αίθουσα του Δημοτικού Συμβουλίου 

στην Ελεούσα, τα μέλη του Συντονιστικού ανέπτυξαν προτάσεις για τη μεταξύ τους 

αρτιότερη συνεργασία, προκειμένου να επιτευχθεί το επιθυμητό αποτέλεσμα που είναι, 

η αντιμετώπιση των περιστατικών πυρκαγιάς εν τη γενέσει τους. 

Περισσότερα:    epiruspost.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/apofasi-epidotisis-sto-reyma-apo-to-2014-d/
https://www.epiruspost.gr/earini-syzitisi-gia-tin-aithalomichli-k/
https://www.epiruspost.gr/antipyrikes-proetoimasies-kai-ston-d/


Αποζημιώσεις 38 εκατ. ευρώ 

από τον ΕΛΓΑ για ζημιές 

φυτικής παραγωγής και ζωικού 

κεφαλαίου 

 

 

 

 
Καταβάλλονται, σήμερα, Τρίτη 30η Απριλίου 2024 στις 12:00 μμ., από τον ΕΛΓΑ 

μέσω της Τραπέζης Πειραιώς στους λογαριασμούς των παραγωγών, αποζημιώσεις 

ύψους 38 εκ. € για ζημίες τις οποίες υπέστησαν στις καλλιέργειες φυτικής 

παραγωγής και εκτροφής ζωικού κεφαλαίου το έτος 2023. 

 Με τη σημερινή πληρωμή, οι αποζημιώσεις τις οποίες έχει καταβάλλει ο ΕΛΓΑ για 

το 2023 ανέρχονται στα 180,8 εκ. €, όταν τα έσοδα του Οργανισμού από την Ειδική 

Ασφαλιστική Εισφορά των αγροτών ανέρχονται στα 170 εκ. €. 

 

 Περισσότερα:    epirusgate.gr 

 

 

“Ήπειρος Όλον – Τόπος να 

ζεις”: Ζητά ενημέρωση για 

ταμείο ανάκαμψης – 

Επερώτηση για τα 

Διαχειριστικά Σχέδια 

Βόσκησης 

 

 

Ενημέρωση για το ταμείο ανάκαμψης, τις ενέργειες του Περιφερειάρχη Ηπείρου και 

του Περιφερειακού Συμβουλίου ζητά με ανακοίνωσή της η περιφερειακή 

παράταξη  “Ήπειρος Όλον – Τόπος να ζεις” δια του επικεφαλής της Στέφανου Ζούμπα. 

………………………………………………………………………………………….. 

Ερώτηση για τα Διαχειριστικά Σχέδια Βόσκησης 

Παράλληλα έκανε και επερώτηση σχετικά με τα Διαχειριστικά Σχέδια Βόσκησης 

ρυθμίζονται οι όροι χρήσης για βόσκηση. 

 

Περισσότερα:    epirusgate.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://epirusgate.gr/apozimioseis-38-ekat-evro-apo-ton-elga-gia-zimies-fytikis-paragogis-kai-zoikou-kefalaiou/
https://epirusgate.gr/ipeiros-olon-topos-na-zeis-zita-enimerosi-gia-tameio-anakampsis-eperotisi-gia-ta-diacheiristika-schedia-voskisis/


ΟΠΕΚΕΠΕ: Πληρωμές 780 

εκατ. ευρώ - Αφορούν 

συνδεδεμένες, οικολογικά 

σχήματα και παλαιές οφειλές 

 

 

 

 

 

 Χθες Μεγάλη Δευτέρα και σήμερα Μεγάλη Τρίτη πιστώνεται στους λογαριασμούς 

των δικαιούχων πόσο ενισχύσεων που ξεπερνά συνολικά τα 780 εκ. ευρώ και που 

αφορούν σε Συνδεδεμένες Ενισχύσεις, Οικολογικά Σχήματα, Βασική ενίσχυση, 

νεοεισερχόμενοι αγρότες και αναδιανεμητική ενίσχυση 2023, ξεπερνώντας κατά πολύ 

και τις αρχικές εξαγγελίες των 700 εκ. ευρώ. 

Η δέσμευση της πολιτικής ηγεσίας του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και 

Τροφίμων, της Διοίκησης του ΟΠΕΚΕΠΕ, των Γενικών Διευθύνσεων του ΥΠΑΑΤ 

καθώς και της Διαχειριστικής Αρχής, για την πιστή τήρηση του χρονοδιαγράμματος 

γίνεται πράξη, διαψεύδοντας όλους όσους μιλούσαν για πληρωμές μετά το Πάσχα 

υλοποιώντας στο ακέραιο τις δεσμεύσεις μας στους ανθρώπους του πρωτογενή τομέα. 

Περισσότερα:   maxitisartas.gr 

 

Ξεκινά Από Σήμερα Η 

Αντιπυρική Περίοδος /Το 

Πυροσβεστικό Σώμα 

Συμβουλεύει .... 

 

 

 

 

 

Οι δασικές πυρκαγιές ως φυσικό φαινόμενο, είναι άρρηκτα συνδεδεμένο με τις 

περιβαλλοντικές και κλιματολογικές συνθήκες, έχοντας όμως εξελιχθεί σε μείζον 

φυσικό καταστροφικό φαινόμενο. 

Παρόλο που οι δασικές πυρκαγιές θεωρούνται αναπόσπαστο μέρος των δασικών 

οικοσυστημάτων του πλανήτη, φαινόμενο το οποίο προϋπήρχε πριν την παρουσία του 

ανθρώπου, σήμερα η πληθώρα των ανθρώπινων δραστηριοτήτων και κυρίως σε 

μεικτές ζώνες δάσους – οικισμών έχει οδηγήσει σε σημαντικό αριθμό ανθρωπίνων 

απωλειών αλλά και σε σημαντικές επιπτώσεις σε ιδιοκτησίες και υποδομές. 

Η Ελλάδα ζούσε πάντα με δασικές πυρκαγιές, αλλά σήμερα η κλιματική κρίση 

επιταχύνει το φαινόμενο και δείχνει ότι αναμένεται να αυξηθούν περαιτέρω, σε αριθμό, 

μέγεθος και συχνότητα. Η ανάγκη προσαρμογής στις νέες συνθήκες όπως 

διαμορφώνονται είναι επιβεβλημένη. 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

 

 

 

https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=3&id=31538
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/05/blog-post_45.html


Σε ετοιμότητα οι υπηρεσίες του 

Δήμου Αρταίων για την 

αντιμετώπιση κινδύνων λόγω 

δασικών πυρκαγιών 

 

 

 

 

Συγκλήθηκε την Τρίτη 30 Απριλίου 2024, στην αίθουσα του Δημοτικού Συμβουλίου, 

το Τοπικό Επιχειρησιακό Συντονιστικό Όργανο Πολιτικής Προστασίας (ΤΕΣΟΠΠ) 

Δήμου Αρταίων, με θέμα τον Σχεδιασμό και τις δράσεις για την αντιμετώπιση 

κινδύνων λόγω δασικών πυρκαγιών της αντιπυρικής περιόδου 2024. 

Στην σύσκεψη παραβρέθηκε ο Δήμαρχος Αρταίων κ. Χριστόφορος Σιαφάκας, ο 

Αντιδήμαρχος Πολιτικής Προστασίας κ. Μιχάλης Κοτσαρίνης, ο Προϊστάμενος του 

Αυτοτελούς Τμήματος Πολιτικής Προστασίας του Δήμου κ. Θεόδωρος Τζουβάρας 

καθώς και όλοι οι εμπλεκόμενοι φορείς οι οποίοι υλοποιούν τις δράσεις της Πολιτικής 

Προστασίας. 

Περισσότερα:   maxitisartas.gr 

 

Το Μουσείο Καποδίστρια σε 

συνεργασία με το Corfu 

Butterfly Conservation & 

Ionian Environment 

Foundation. 

 

 

 

Με ανάρτησή του στο FB το Μουσείο Καποδίστρια ανακοίνωσε την υπογραφή 

συμφωνητικού συνεργασίας με τους οργανισμούς Corfu Butterfly Conservation & 

Ionian Environment Foundation αναφέροντας τα εξής: 

«Tο 2024 το Μουσείο Καποδίστρια ενδυναμώνει το έργο του για την προστασία του 

περιβάλλοντος και της φυσικής κληρονομιάς επεκτείνοντας τη συνεργασία του με δύο 

δυναμικούς περιβαλλοντικούς οργανισμούς: τον Corfu Butterfly Conservation και το 

Ionian Environment Foundation, όπου από κοινού δημιουργούμε μία θέση εργασίας 

(Butterfly Outreach Officer) με έδρα το Μουσείο Καποδίστρια. 

Περισσότερα:   corfutvnews.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=1&id=31565
https://corfutvnews.gr/to-mouseio-kapodistria-se-synergasia-me-to-corfu-butterfly-conservation-ionian-environment-foundation/


Δ/Νση Κτηνιατρικής 

Ηπείρου: Συμβουλές Για 

Το Κρέας Και Τα Αυγά 

 

 

 

 

 

 

Η Δ/νση ΚΤΗΝΙΑΤΡΙΚΗΣ Ηπείρου ενόψει των εορτών του Πάσχα, λόγω της 

αυξημένης ζήτησης τροφίμων ζωικής προέλευσης, προκειμένου να διασφαλισθεί η 

εύρυθμη λειτουργία της αγοράς και η προστασία των καταναλωτών ενημερώνει το 

καταναλωτικό κοινό για τα παρακάτω 

Α. Όσον αφορά το κρέας και τα προϊόντα του: 

1.Τα ζώα που προορίζονται για την παραγωγή κρέατος σφάζονται σε εγκεκριμένα 

σφαγεία , υπόκεινται υποχρεωτικά σε κτηνιατρικούς ελέγχους σε όλα τα στάδια της 

παραγωγής 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

 

Διεπαγγελματικές 

Οργανώσεις: Τι 

προβλέπει το νομοσχέδιο 

 

 

 

 

 

 

 

Ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, Λευτέρης Αυγενάκης παρουσίασε 

στο Υπουργικό Συμβούλιο το σχέδιο Νόμου που αφορά στον εκσυγχρονισμό των 

Διεπαγγελματικών Οργανώσεων και την ενίσχυσή τους με επί πλέον κίνητρα, καθώς 

και ζητήματα που αφορούν στην διαχείριση της ακίνητης περιουσίας του ΥΠΑΑΤ, 

αλλά και μια σειρά άλλων ρυθμίσεων. 

Ο ΥπΑΑΤ κατά την παρουσίαση του σχεδίου νόμου υπογράμμισε ότι σκοπός του είναι 

η δημιουργία ενός υποστηρικτικού και αποτελεσματικού νομικού πλαισίου για την 

προώθηση των δράσεων και την εύρυθμη λειτουργία των υφιστάμενων 

διεπαγγελματικών οργανώσεων της χώρας μας αλλά και την διευκόλυνση των 

διαδικασιών για την σύσταση νέων. 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

 

 

 

 

 

https://www.epirus-tv-news.gr/2024/05/blog-post_33.html
https://www.epiruspost.gr/diepaggelmatikes-organoseis-ti-prov/

